
ZAPISNIK 
sa XXIII (dvadeset treće) sjednice Skupštine 

            Predsjednica Skupštine Nemša Omerhodžić otvorila je rad XXIII sjednice Skupštine opštine Bijelo Polje. 
Sjednica je održana 01.07.2021. godine sa početkom u 10 časova, u sali Centra za kulturu „Vojislav Bulatović – 
Strunjo“. Obavijestila je da sjednici prisustvuju 22 odbornika, te da su ispunjeni uslovi za održavanje sjednice. Takođe 
je obavijestila da je XXIII sjednica Skupštine posvećena odborničkim pitanjima, koja su odbornici uputili za planirano 
skupštinsko zasijedanje i odgovorima na odbornička pitanja. Odsustvo sa sjednice Skupštine najavio je odbornik Alija 
Durović. 

Odbornik Vesko Janković postavio je pitanje direktoru Centra za kulturu Milku Kovačeviću: „Imajući u vidu 
epidemiološku situaciju izazvanu virusom Kovid 19, da li će se ove godine održati kulturne manifestacije po kojima je 
Bijelo Polje prepoznatljivo?” 

 Direktor Centra za kulturu Milko Kovačević je dao sljedeći odgovor: „Poslije pauze od gotovo godinu i 
po dana, uslovljenu epidemijom virusa COVID-19, JU Centar za kulturu "Vojislav Bulatović - Strunjo" Bijelo Polje  
uspješno je realizovao aktivnosti vezane za održavanje 50. Festivala dramskih amatera Crne Gore. Sa velikim 
zadovoljstvom, JU Centar za kulturu može istaći da je na visokom nivou obilježio jubilarni, 50. Festival. Veliki broj 
glumaca, reditelja, scenarista i drugih pozorišnih radnika učestvovao je u ovogodišnjem Festivalu. Pola vijeka 
postojanja i imena koja su igrala na ovom Festivalu, obavezali su na vrlo posvećen odnos u organizaciji festivala, sa 
akcentom na Svečanu akademiju. Akademija je bila prilika da se, kroz nastupe glumaca - amatera, i prezentaciju 
dosadašnjeg postojanja Festivala, publici i javnosti predstavi značaj ovog Festivala po kulturni život Crne Gore i 
dramski amaterizam uopšte. Nemali značaj je i informacija da je pozorišna predstava “Vlast i njena opozicija” koju je 
izvelo Bjelopoljsko pozorište najbolja predstava na ovom festivalu i ona će predstavljati Crnu Goru na Festivalu u 
Trebinju koji će se održati od 23.-28.jula. Dakle, još jedna potvrda kvaliteta rada, pozorišnog rada u našem gradu i 
našeg pozorišta i naše pozorišne amaterske grupe. U narednom periodu, Ustanova će raditi na organizaciji 
Internacionalnog festivala tamburaškog orkestra. Formiran je Savjet Festivala, napravljena agenda festivala i za 
očekivati je da termin održavanja bude 30. i 31. jul. Savjet, zajedno sa Ustanovom, već radi na sadržaju samog 
Festivala i spisku učesnika. Osim toga, rade na unaprjeđenju sadržaja Festivala, te očekuju da će sam Festival biti 
održan na visokom nivou. Za sada je sasvim sigurno da će imati 5 Tamburaških orkestara iz Crne Gore, zatim 
Tamburaške orkestre iz Ukrajine, Srbije, Bosne i Hercegovine i Makedonije. Takođe, će imati solistički koncert Isaka 
Šabanovića na zatvranju festivala. Kulturni život se vraća u normalu i misli da će realizovati sve one aktivnosti koje 
su i zacrtali godišnjim programom rada. Ono što je svakako važno istaći da imaju sigurne izvore finansiranja, da 
menadžment opštine na vrijeme finansira sve aktivnosti tako da nijedan od festivala koje su planirali u ovoj godini nije 
doveden u pitanje po ovom osnovu. Trudiće se da svi festivali budu i kvalitetom i sadržajno obogaćeni i dopunjeni, ali 
će se takođe truditi da učine da festivali budu ekonomičniji. Znači, festival se mora bazirati na kvalitetu, mora biti 
narodni. Ukoliko festival nije narodni, onda on nema svoju funkciju. Vjeruje da će i Festival tamburaša kao što je i 
Festival dramskih amatera okupiti sve poklonike kulturnih dešavanja u našem gradu.” 

Odbornik Adnan Striković je postavio dva odbornička pitanja, jedno sekretaru Sekretarijata za lokalnu 
samouporavu Harisu Malagiću:” Kada će biti izabran predsjednik Savjeta MZ Crhalj?” i drugo direktoru Direkcije za 
izgradnju i investicije Milanku Miniću:” Kada se očekuje završetak radova na izgradnji OŠ “Dušan Korać?” 

Sekretar Sekretarijata za lokalnu samoupravu Haris Malagić je dao sljedeći odgovor: „Mjesna zajednica 
Crhalj obuhvata teritoriju naselja Crhalj, Sipanje, Vrbe i Kradenik sa ukupno 527 stanovnika. Posljednji Savjet MZ 
Crhalj konstituisan je 09.02.2016.godine. Kako je Odlukom o mjesnim zajednicama predviđeno da mandat 
predsjednika Savjeta kao i svih izabranih članova traje 4 godine time je zaključno sa 09.02.2020.godine prestao da 
važi mandat pomenutom Savjetu. Dana 09.02.2020.godine prema dokumentaciji koja je dostavljena Službi za mjesne 
zajednice održan je zbor građana MZ Crhalj na kojem su građani izabrali 9 članova Savjeta MZ. Kako je navedena 
dokumentacija nepotpuna odnosno kako građani nijesu sproveli izbore shodno Odluci o MZ, time je odlučeno da se 
sprovedu novi izbori odnosno održi novi zbor građana. U periodu koji se pominje susreli su se sa pandemijom Covid 
19 koja je onemogućila dalje postupanje u izboru novog Savjeta MZ. Naime, Nacionalno koordinaciono tijelo za 
zarazne bolesti je donijelo jasne mjere po ovom pitanju, kojih su se kao i svi morali pridržavati. Savjet MZ Crhalj nije 
jedini kod kojeg je usporeno funkcionisanje. Postoji još desetak Savjeta mjesnih zajednica kojima je istekao mandat 



tako da će čim se steknu uslovi, a situacija se značajno popravlja, krenuti sa zakazivanjem zbora građana kod svih 
MZ kako bi realizovali ono sve što je potrebno za normalno funkcionisanje.  

Odbornik Adnan Striković se zahvalio na odgovoru. Istakao je da je tačno da je prije 5 godina izabran 
Savjet MZ Crhalj. Međutim, i taj je kao i ovaj kada su donijeli pravilnu odluku da ponište  taj zbor građana bio je 
nezakonit i na nezakonit način izabrao rukovodstvo te mjesne zajednice. To je trebalo uraditi 2016. godine, jer je on 
organizovan na isti način kao i ovaj koji je poništen. Savjet MZ Crhalj čitavo vrijeme svog funkcionisanja nije izabran 
na zakonit način. Mjesna zajednica kako je ranije pomenuto se sastoji od 4 konstituenta, najveće mjesne zajednice 
Crhalj koja ima 43% stanovništva u toj mjesnoj zajednici,mjesne zajednice Vrbe koja ima 20%, MZ Sipanje koja ima 
22% i MZ Kradenik koja ima 15% stanovništva u toj mjesnoj zajednici. Paradoksalno je to da MZ Kradenik sa 15% 
stanovništva ima najviše članova Savjeta. Odnosno 3 isto kao Crhalj koji ima 43% stanovništva te MZ. Sama ta 
činjenica dovoljno govori o tome da ljudi iz Kradenika sa 15% satanovništva rukovode u čitavom ovom proteklom 
periodu. Nije to samo zadnjih 5 godina nego i ranije su rukovodili tom MZ. Ni to ne bi bio povod za njihovo obraćanje 
da to rade na način na koji bi trebalo da radi jedna mjesna zajednica odnosno u interesu svih građana sa tog područja. 
To se tako ne radi. Istakao je da ima prigovore po raznim osnovama, koji ne bi smjeli da budu kada su opšta dobra u 
pitanju, kao što je nasipanje i probijanje puteva, raspodjela vode fundamentalnog resursa itd. Ljudi na ličnoj osnovi, 
vođeni ličnim stvarima, odnose se prema tome tako da postoje neka nepoželjna lica u toj MZ koji po njihovim riječima 
“nikad se neće napiti vode sa tih izvora”. Znači neki vodni odbor koji je takođe nezakonito izabran od strane nezakonito 
izabranog Savjeta MZ može da upotrebljava takve konstrukcije. Apelovao je na predsjednika Opštine i na sve 
nadležne da riješe problem. Istakao je da jedina osoba koja se u pozitivnom kontekstu pominje od svih ljudi, a dosta 
se ljudi iz Opštine Bijelo Polje pominje u pismu od 16 strana je Haris Malagić. Jedini je on izrazio makar volju da se 
rješavaju ti problemi gore što je naravno i pokazano poništenjem rješenja koje se desilo o izboru zadnjeg Savjeta MZ. 
Mora se naći način, da oni koji su nezakonitio izabrani,a možda je to sad u ovom slučaju i manje značajno koliko je 
značajno koliko loše rade, da se promijene. Da se postave ljudi koji će imati poštovanje svih ljudi iz te Mjesne 
zajednice i koji će raditi na rješavanju zajedničkih problema. 

Sekretar Sekretarijata za lokalnu samoupravu Haris Malagić je istakao da je odbornik Striković dobro 
upućen u čitavu situaciju oko MZ Crhalj. Naveo je da je jedno tridesetak puta primao te ljude. Nijaz Avdić je minimum 
30 puta dolazio i razgovarali su na ovu temu. Dolazio je izvjesni gospopdin Bibuljica,i on se obraćao jednim zahtjevom 
i obavili su razgovor da čim se steknu uslovi da će preći u realizaciju čitave situacije. Što se tiče teritorijalne 
zastupljenosti naveo je da je dobio dokumentaciju iz Mjesne zajednice gdje su sprovedeni izbori 09.02.2020.godine 
gdje su dužni tačno po teritorijalnoj osnovi iz svih naselja da dostave zapisnik ko je predstavnik  kojeg naselja, te da 
mu ništa od toga nije dostavljeno. Dostavljen je samo jedan kompletan zapisnik iz kojeg se ne može zaključiti ko je iz 
kojeg naselja i ko je koliko zastupljen. Istakao je da je odbornik Striković tačno naveo podatke koliko koje selo ima 
stanovnnika i koliko bi trebalo da bude zastupljeno u Savjetu Mjesne zajednice. Nada se da će naći zajednički jezik 
sa stanovnicima mjesne zajednice te da ima volju i želju da prisustvuje svakom zboru građana i da lično učestvuje u 
sprovođenju izbora kako bi se sve sprovelo na zakonit način i svi bili zadovoljni. 

Direktor Direkcije za izgradnju i investicije Milanko Minić je dao sljedeći odgovor: “Kao što je poznato, 
u toku je izgradnja O.Š.˝Dušan Korać˝ u čijem sastavu će biti i osnovna muzička škola. Ukupna bruto površina objekta  
iznosi oko 7.850 m². Škola je planirana za 1.200 učenika i rad u dvije smjene. U objektu biće učionice, kabineti, 
sportska sala, biblioteka, muzička škola, stomatološka ordinacija, kao i prateće administrativne i tehničke prostorije. 
Završetak radova bio je planiran do avgusta 2021. godine. Međutim, prilikom izvođenja radova uočeni su nedostaci 
u projektnoj dokumentaciji, što je za posljedicu imalo izmjenu i reviziju glavnog projekta, u skladu sa članom 97 
Zakona o planiranju prostora i izgradnji objekata. Izmjenom projekta došlo je do pojave naknadnih radova koji čine 
cjelinu i bez kojih se objekat ne bi mogao staviti u funkciju. Zaključen je Aneks-2, Ugovora, tako da je novi rok za 
završetak radova na izgradnji OŠ „Dušan Korać“ određen prvi septembar 2022. godine.” 

Odbornik Adnan Striković je naveo da nije zadovoljan odgovorom, jer je očekivao da će mu se odgovoriti 
o dinamici radova. Istakao je da prolazi svakodnevno pored te škole, nikad ni jednog radnika ne vidi. Smatra da ako 
se nešto radi, ako nema problema, onda na nekoj građevini radnici postoje i nešto rade. Očigledno je da su problemi 
mnogo dublji. Očekivao je prije svega da se objasni građanima Bijelog Polja zbog čega se toliko kasni sa izgradnjom 
OŠ “Dušan Korać”. Ponuđeni argumenti o naknadnim radovima su u najmanju ruku neozbiljni. Smatra da naknadni 
radovi nijesu u tolikoj mjeri značajni da bi mogli da produže rok za završetak radova godinu dana. Naveo je da ne zna 
na šta se odnose dodatni radovi, ali je siguran da su toliko ozbiljni projektanti bili da nije  moglo imati toliko propusta 



da se godinu dana produži rok za izgradnju osnovne škole. Korona kriza takođe ne može biti izgovor jer ne postoji 
nijedan dan kad su građevinski radovi bili suspendovani. Zamolio je da mu se odgovor na ovo pitanje dostavi u pisanoj 
formi kako bi mogao dalje da postupa po ovom pitanju. Pretpostavlja da nije Opština prva adresa za to, ali je siguran 
da jeste druga adresa za problem kada su te stvari u pitanju. Opština mora da se potrudi ako treba javnim apelima, 
pritiscima da traži da se dinamika radova na izgradnji Osnovne škole “Dušan Korać” ubrza. Jasno je da to više ne 
može biti ovaj septembar, ali može biti mnogo prije narednog septembra.  

Direktor Direkcije za izgradnju i investicije Milanko Minić je naveo da je odbornik Striković postavio 
jasno pitanje “Kada se očekuje završetak radova na izgradnji OŠ “Dušan Korać”? Istakao je da je dobio podatke od 
investitora tj. Uprave javnih radova i oni su dali obrazloženje kojeg se držao. Opština kao krajnji korisnik ima obavezu 
da obavijesti ovaj parlament da rješavaju neke imovinske sporove, a investitor je država. Znači prilikom izgradnje, 
izvođenja radova na objektu uočeni su nedostaci u tehničkoj dokumentaciji i to ništa nije novo. Kod svih velikih 
objekata može doći do takvih stvari, pogotovo što je u pitanju objekat od 7850m2. Kod svakog projekta jave se 
nedostaci koje je potrebno otkloniti. Uočili su nedostatke, izvršili su izmjenu i dopunu projekta što je izazvalo i dovelo 
do pomjeranja dinamike završetka radova. Ostavljen je aneksom Ugovora 2 da to bude krajnji rok 1. septembar 
2022.godine kada škola mora biti stavljena u funkciju.  

Odbornik Adnan Striković je naveo da se javio proceduralno, nije imao pravo ponovo da komentariše, 
ali mu je to pravo dalo javljanje gospodina Minića koji je protiv Poslovnika dobio pravo na riječ. Istakao je da nije 
postavio dodatno pitanje već da je komentarisao. Pošto je u tom komentaru iznio neke nove činjenice, mora i 
prokomentarisati te nove činjenice i iz tog dijela izvlači svoje pravo da sad diskutuje. S obzirom da je postavio jasno 
pitanje naveo je da ga interesuje pitanje škole “Dušan Korać” cjelokupno, a ne samo kada će biti završena. Prosto u 
tom dijelu, želi da zna da li postoji problem sa finansiranjem izgradnje škole, da li kasne uplate izvođačima, da li su 
oni zbog toga prestali da rade itd? Znači, prosto zbog čega je rok produžen za godinu dana?  

Odbornica Vesna Pavićević, proceduralno, je navela da je odbornik Striković već pojasnio, te da želi 
samo da uprosti. Znači, kod odborničkih pitanja i odgovora posljednju riječ ima onaj ko je postavio pitanje, a to je 
odbornik. Ukoliko je bilo dopunskih pitanja i u tom slučaju, opet posljednji govori odbornik tako da je ovdje prekršena 
procedura i zamolila je da se ubuduće vodi računa o tome. 

Odbornik Murat Međedović je postavio dva odbornička pitanja direktoru Direkcije za izgradnju i investicije  
Milanku Miniću: 1. “Do koje faze se stiglo sa izgradnjom kapitalnih projekata u našoj opštini (Ski centar Bjelasica, 
Đalovića pećina)? 2. ”Da li je došlo do usporavanja dinamike izvođenja i šta Opština Bijelo Polje preduzima da bi se 
dinamika ubrzala i radovi završili u predviđenom roku?”. 

Direktor Direkcije za izgradnju i investicije Milanko Minić dao je sljedeći odgovor: “Projekat izgradnje 
Ski centra Cmiljača na planini Bjelasici  je višegodišnji kapitalni projekat, koji  finansira Vlada Crne Gore, dok aktivnosti 
na realizaciji projekta sprovodi Uprava javnih radova. Dinamički plan izvođenja radova na Ski centru “Cmiljača”, 
planiran je da se završi do 2022. godine. Ukupna vrijednost do sada zaključenih ugovora za njegovu realizaciju  iznosi  
21.259.431,77€. Ovaj projekat sastoji se od 6 (šest) podprojekata, koji se realizuju u dvije faze i to: Prva faza, 
obuhvata radove na izgradnji putne infrastrukture, bazne stanice sa pratećim sadržajima i parking prostorom, 
izgradnjom elektro-energetske mreže, ski lifta, hidrotehničke i tele-komunikacione infrastrukture, oko 3 km, ski staza 
i nabavku neophodne mehanizacije i opreme. Druga faza obuhvata radove za osnježavanje staza. Planirani rok 
završetka II faze je u 2022. godini. 1.-izgradnja putne infrastrukture; saobraćajnica, odnosno putni pravac koji će 
povezivati Ski centar »Cmiljača« na Bjelasici, sa magistralnim putem M2, jeste Ravna Rijeka – Latinska kosa - 
Jasikovac – Cmiljača, dužine L= 15.5 km. Za prvu dionicu puta  Ravna Rijeka – Latinska kosa - Jasikovac, urađen je 
prvi sloj asfalta u dužini od 5.5km, kao i most na rijeci Ljuboviđi. Preostala dionica putnog pravca Jasikovac – Cmiljače, 
dužine 10 km, izvršen je glavni proboj puta, ostalo je da se uradi glavni projekat sanacije svih nestabilnih kosina i 
klizišta na kompletnoj trasi puta, kao i njihovo izvođenje, a nakon toga i asfaltiranje čitave dionice. 2.- izgradnja bazne 
stanice sa pratećim sadržajima i parking prostorom na lokalitetu Cmiljača; ugovorena je izgradnja prve faze 
objekta bazne stanice po principu „projektuj - izgradi“, radovi su u toku a obuhvataju  izvođenje radova na izgradnji i 
opremanju ugostiteljskog objekta. Druga faza radova obuhvata izgradnju parkirališta sa pristupnom saobraćajnicom 
i uređenje terena. Za izvođenje ovih radova, izrada tehničke dokumentacije je u toku. 3.- Izgradnja Vodovoda za 
snabdijevanje bazne stanice; ugovoreni su radovi na izgradnji vodosnabdijevanja uslužno – servisnih objekata na 
lokaciji planinskog centra “Cmiljača” po principu projektuj-izgradi. Ubrzo će početi i izvođenje radova. 4.- Izgradnja 
žičare; pri završetku su radovi na izgradnji žičare po principu “projektuj-izgradi”. Žičara je dužine 1.140 m, sa 7 



sjedišta, kapaciteta 2600 skijaša na sat i 3 km ski staza prosječne širine 40m. Nаdmorskа visinа u podnožju žičara je 
1.575 m, a nаdmorskа visinа na vrhu iznosi 1.910 m. Što znači da je visinska  rаzlikа  335 m. 5.- Izgradnja  elektro 
- energetske infrastrukture; završeni su radovi na izgradnji trafostanice ˝Cmiljača˝.35/10 kV, snage 2x4 MgW, koja 
će se napajati sa dva dalekovoda 35 kV i to: iz pravca Bijelog Polja, dalekovod Ribarevine – Cmiljača i iz pravca 
Mojkovca, čime će se obezbijediti napajanje u prstenu. U toku je izmijena projektne dokumentacije na izgradnji 
dalekovoda „Ribarevine-Cmiljača“ 35kV, a za isti je potpisan ugovor po sistemu “projektuj – izgradi”. Ubrzo se očekuje 
početak radova na izgradnji dalekovoda. 6.- izgradnja  sistema za vještačko osnježavanje; u toku je izrada tehničke 
dokumentacije za sistem vještačkog osnježavanja za debljinu snijega od 30 cm, za vremenski period 60 sati kod 
vlažne temperature (-5 C˚).  

 II). Projekat valorizacije turističkog kompleksa Đalovića pećine je višegodišnji kapitalni projekat, koji 
takođe finansira Vlada Crne Gore, dok aktivnosti na realizaciji projekta sprovodi Uprava javnih radova. Ukupna 
vrijednost do sada zaključenih ugovora za izgradnju pomenutog turističkog kompleksa  iznosi 23.052.886,94€.  
Projekat Đalovića pećine, planiran je da se realizuje u sedam podprojekata i to: 1).- Izgradnja pristupnog puta, 
Bistrica-Manastir Podvrh: završena je izgradnja pristupnog puta  Bistrica - Manastir  Podvrh, dužine L= 5,7 km, i 
dobijena upotrebna dozvola. 2).-Izgradnja turističke pješačke staze; urađen je projekat za izgradnju turističke 
pješačke staze kroz Đalovića klisuru, od Manastira do ulaza u pećinu nad “Vražjim firovima”.3).-Izgradnja elektro–
energetske infrastrukture; urađen je dalekovod Nedakusi - Strojtanica – Bistrica 35kV, za napajanje takođe 
izgrađene trafostanice “Bistrica”35/10 u naselju Bistrica, kao i manja trafostanica 10/04 kV, kod Manastira, sa 
napojnim podzemnim 10kV vodom koji je ugrađen u trupu puta Bistrica-Manastir Podvrh. 4).-Izgradnja žičare od 
manastira do ulaza u pećinu; u toku su radovi na izgradnji žičare (gondola), dužine cca.1.700 m, kapaciteta 75 
osoba na sat, po principu "projektuj - izgradi".Kabine su komforne gondole za 8 putnika, sa maksimalnom brzinom 
kretanja užeta do 5m/s.5).-Uređenje unutrašnjosti pećine;  ulaz u pećinu nalazi se na 820 mnv, u toku je prva faza 
izvođenja radova na  uređenju dijela Đalovića pećine sa pratećim objektima na ulazu u pećinu. Potpisan je ugovor sa 
izvođačem za radove druge faze na uređenju pećine  koji će otpočeti nakon završetka radova na izgradnji I faze.6).-
Izgradnja vodovodne infrastrukture; u toku je izrada projektne dokumentacije vodosnabdijavanja servisnih 
objekata na ulazu u Đalovića Pećinu.7).-Izgradnja Vizitoring centra u naselju Bistrica; u toku je izvođenje radova 
na izgradnji objekta vizitoring centra površine 500 m2, po principu ˝projektuj - izgradi˝. Takođe su ugovoreni i radovi 
na regulaciji korita rijeke Bistrice u neposrednoj blizini Vizitoring centra.  

 Na postavljeno drugo odborničko pitanje odbornika Međedovića dao je sljedeći odgovor: “Za usporavanje 
dinamike radova na ova dva naprijed pomenuta kapitalna projekta uticalo je više faktora kao što su: kratka 
građevinska sezona na sjeveru CG, (sezona počinje kasno, a završava se vrlo rano), loše vremenske prilike u trajanju 
građevinske sezone, pandemija COVID19, a posebno u ovoj godini, dodatni razlog usporavanja dinamike radova je 
kašnjenje usvajanja  budžeta Crne Gore za 2021. godinu. Predlogom budžeta CG za 2021. godinu bilo je opredijeljeno 
veoma malo finansijskih sredstava za nastavak ovih kapitalnih projekata, za Ski centar “Cmiljača” na planini Bjelasici 
svega 68.000 eura, a za projekat Đalovića pećina 2.5 miliona eura.  Iz tih razloga reagovali su nadležni Opštinski 
organi i hitno je sazvana vanredna sjednica lokalnog parlamenta i donijet Zaključak kojim je predloženo Skupštini 
Crne Gore - Odboru za ekonomiju, finansije i budžet da podnese amandman na Predlog Zakona o budžetu Crne 
Gore za 2021. godinu, kojim bi se planirao potreban iznos finansijskih sredstava u kapitalnom budžetu za nastavak 
realizacije kapitalnih projekata na teritoriji opštine Bijelo Polje, koji su od suštinskog značaja za razvoj Bijelog Polja i 
zaustavljanje daljeg iseljavanja stanovništva. Takođe, bez odlaganja, reagovala je naša odbornica i poslanica u 
državnom parlamentu g-đa Suada Zoronjić, pa je podnijela amandman na Predlog Zakona o budžetu Crne Gore za 
2021. godinu, za povećanje finansijskih sredstava za nastavak realizacije kapitalnih projekata na teritoriji opštine 
Bijelo Polje. Na naše ogromno zadovoljstvo, amandman poslanice Suade Zoronjić, Skupština državnog parlamenta 
je prihvatila i sredstva su povećana i to: 1,6 miliona eura za Ski centar “Cmiljača” i 2,5 miliona  za projekat valorizacije 
turističkog kompleksa  Đalovića pećina. To će svakako ubrzati trenutno usporenu dinamiku radova na ovim 
projektima, uz dodatno obećanje ministra ekologije, prostornog planiranja i urbanizma, g-dina Mitrovića, prilikom 
njegove nedavne radne posjete Bijelom Polju, da će se radovi završiti u planiranom roku.  

Odbornik Murat Međedović se zahvalio direktoru na detaljnom odgovoru i izrazio zadovoljstvo što je 
lokalna samouprava uložila napore da se nastave radovi na dva kapitalna projekta koja su mnogo bitna za opštinu 
Bijelo Polje.  



Odbornica Enisa Babajić je postavila pitanje sekretaru Sekretarijata za preduzetništvo i ekonomski razvoj 
Slobodanu Jeliću i sekretaru Sekretarijata za ruralni i održivi razvoj Jasminu Ćoroviću: ”Koliko je pandemija Korona 
virusa uticala na poljoprivredne proizvođače i šta podrazumijevaju opštinski programi mjera za podsticaj razvoja 
poljoprivrede i za podsticaj ruralnog i održivog razvoja za 2021.godinu?” 

Sekretar Sekretarijata za preduzetništvo i ekonomski razvoj Slobodan Jelić je dao sljedeći odgovor: 
“Kao i na ukupnu privrednu djelatnost pandemija korona virusa se jako negativno odrazila i na poljoprivrednu 
proizvodnju, kako u državi, tako i u opštini Bijelo Polje, u kojoj je poljoprivreda strateška grana razvoja. Poskupljenje 
inputa proizvodnje, pogotovo u stočarstvu, je dovelo na ivicu rentabilnost proizvodnje mlijeka i mliječnih proizvoda. 
Smanjena mogućnost fizičkog kretanja i kontakata dodatno je ugrozila plasman poljoprivrednih proizvoda, kao i 
činjenica da je turizam, kao strateška grana države, najjače pogođen pandemijom, a samim tim poljoprivrednicima 
znatno smanjeno sigurno tržište. Programom mjera za podsticaj razvoja poljoprivrede u prošloj godini bilo je 
predviđeno 250.000,00 €, od čega se realizovalo 231.341,40 €, ili 92,54 %, pri čemu su 995 poljoprivrednih 
proizvođača bili korisnici podsticajnih mjera. Ukupni iznos za podsticaj bio je raspoređen na 16 mjera. Pandemija 
korona virusa je uticala na to da su se neke podsticajne mjere slabije realizovale, obzirom na situacije potpunog 
zatvaranja, a kasnije i tešku epidemiološku situaciju, koja je smanjivala mogućnost kretanja, komunikacije itd… 
Povoljnu realizaciju predviđenog budžeta omogućila je velika zainteresovanost za realizaciju podsticajne mjere 
“subvencije za nabavku deficitarne mehanizacije”, koja se realizovala u iznosu od 100.000,00 €, što je iznosilo 400% 
od predviđenih sredstava za tu podsticajnu mjeru. U prilog ovakvoj realizaciji je i činjenica da je i Ministrastvo 
poljoprivrede subvencionisalo nabavku poljoprivredne mehanizacije u iznosu od 50% od nabavne cijene, što je sa 
30% od nabavne cijene od strane Opštine Bijelo Polje, bilo izuzetno povoljno za poljoprivrednike, a poznata je 
činjenica da bez kvalitetne mehanizacije nema intezivne poljoprivredne proizvodnje.Ovu 2021.godinu, karakteriše, 
kasno usvajanje državnog Budžeta i još ne donošenje Agrobudžeta, što još više usložnjava i onako tešku 
situaciju.Našim novim Programom mjera za podsticaj razvoja poljoprivrede, predviđeno je 14 mjera, od kojih 
izdvajamo dvije nove mjere i to: -Mjera broj 1.”Podrška poljoprivrednim proizvođačima na izrazito ruralnim područjima” 
Podrška se odnosi na poljoprivrednike koji žive na područjima od 700 m nadmorske visine i više, koji imaju od 18 do 
35 godina starosti i koji su upisani u Registar osuguranika poljoprivrednika, ili u Registar poljoprivrednih proizvođača 
pri Ministarstvu poljoprivrede, šumarstva i vodoprivrede, kojima je poljoprivreda jedino ili osnovno zanimanje. -Mjera 
broj 14.“Subvencija troškova prevoza putnika seoskog stanovništva“.Teritorija opštine Bijelo Polje je dosta razuđena. 
Pojedina naselja su udaljena od centra grada više od 50 km. Zbog velikih migracija, pogotovo iz ruralnog dijela 
opštine, došlo je do drastičnog smanjenja stanovništva u tim područjima i većinom ga čine staračka domaćinstva. 
Lokalna samouprava čini napore da obezbijedi javni linijski prevoz na cijeloj svojoj teritoriji. Ali, što zbog smanjenja 
broja stanovnika, kao i zbog pandemije KOVID 19 – korona virusa, linijski prevoznici su došli u situaciju da ne mogu 
da obezbijede osnovne troškove prevoza na njihovim odobrenim linijama. Obzirom na gore navedenu činjenicu o 
velikim migracijama, pogotovo ruralnog stanovništva, kao i da je poljoprivreda jedna od osnovnih strateških grana 
razvoja opštine, ovom mjerom će se omogućiti kvalitetniji opstanak preostalih seoskih domaćinstava.Ostajemo u 
uvjerenju, da će se kod poljoprivrednih proizvođača popraviti stanje realizaciom ovih mjera, odnosno realizaciom  
cjelokupnog Programa mjera za podsticaj razvoja poljoprivrede i  stabilizaciom epidemije korona virusa, a u mnogome 
će zavisiti i od usvajanja  i realizacije Agrobudžeta. Napominjemo,da smo mi u ovom trenutku, na samom završetku 
obrade zahtjeva (donošenje rješenja)za dvije mjere, i to mjere broj 5 i  14.Koji zahtjevi se odnose na subvencije za 
prvo polugodište (decembar-maj), ukupne vrijednosti preko 50.000,00€, za preko 300 proizvođača mlijeka i  8 linijskih 
prevoznika. 

Sekretar Sekretarijata za ruralni i održivi razvoj Jasmin Ćorović je dao sljedeći odgovor: „Pojava virusa 
Covid-19 se značajno odrazila i na poljoprivredu. I to na dvojak način. Prvo, pojava ovog virusa imala je čak određene 
pozitivne nus-efekte kada je razvoj poljoprivrede u pitanju. U početnoj fazi širenja virusa, javila se bojazan u 
stanovništvu da će to izazvati brojne nestašice, između ostalog i nestašice hrane, pa smo svjedočili ogromnim 
redovima u svim marketima, naglom pražnjenu rafova i tzv. trci za skladištenjem i obezbjeđivanjem hrane i životnih 
namirnica. Ova bojazan od nestašice hrane motivisala je brojne građane da svoja, inače zapuštena i ostavljenja 
porodična imanja aktiviraju, obrade i zasiju raznim poljoprivrdnim kulturama kako bi se, usljed eventualnog produžetka 
pandemije, osigurao dodatni izvor hrane za vlastite porodice. Ubrzano su se razvoravale, do tad neobrađivane njive 
i imanja i interesovanje za poljoprivredu je osjetno poraslo, tako da se može zaključiti da je korona čak doprinijela 
poljoprivrednoj proizvodnji na način povećanja obrađivanja imanja i pretvaranja neobrađenih površina u zasade i 



njive. Sa druge strane, pojava pandemije korona virusa je svakako imala i svoje negativne posljedice po poljoprivredu. 
Ograničavanjem slobode kretanja, obustavljanjem brojnih djelatnosti, zaustavljanjem turizma javio se problem 
plasmana domaćih poljoprivrednih proizvoda i stvaranja viškova. Na primjer, sa zaustavljanjem turizma na našem 
primorju, značajno je smanjena potražnja turističkih, ugostiteljskih i prehrambenih lanaca za domaće poljoprivredne 
proizvode sa sjevera Crne Gore. Brojni naši poljoprivredni proizvođači našli su se u problemu jer je usljed smanjenja 
potražnje stao i otkup njihovih poljoprivrednih proizvoda. Nagomilana hrana, koja je imala rok trajanja je u velikim 
količinama i štetivana, a da bi bar nešto od toga sačuvali i zaradili poljoprivredni proizvođači su morali da se dovijaju 
na razne načine kako bi svoj proizvod unovčili. Svakako, da se država i lokalna uprava uključila sa paketima 
ekonomskih mjera kako bi se pomoglo, a posljedice amortizovale, kako bi poljoprivrednici mučni period prebrodili sa 
što manje gubitaka. Brojni su i drugi razlozi negativnog uticaja pandemije na razvoj poljoprivrede, od problema sa 
dozvolama za kretanje poljoprivrednika na svoja imanja i transportovanja proizvoda, do nestašice sjemena, preparata 
i sredstava za zaštitu proizvoda. Dodatni problem predstavlja i neusvajanje Agrobudžeta od strane države, što 
komplikuje situaciju u poljoprivredi jer nasušno potrebna podrška države našim poljoprivrednicima izostaje kad je to 
najpotrebnije. Sa druge strane Opštine Bijelo Polje je na vrijeme ove godine usvojila dva svoja Programa mjera koji 
se odnose na poljoprivredu i ruralni i održivi razvoj. Kao opština među prvim lokalnim samoupravama smo po broju 
podsticajnih mjera i visini izdvojenih sredstava za ove namjene. Ukupno ima 26 mjera a, opredijeljeno je 350 hiljada 
eura. Mjerama su obuhvaćene podrške gotovo svim segmentima ruralnog razvoja i razvoja poljoprivrede. Detaljno su 
obrazložili ove Programe u SO prije usvajanja početkom godine. Uveliko pristižu zahtjevi, interesovanje je veliko za 
ove mjere pa se nadam da ćemo na lokalu uspjeti da prebrodimo i krizu izazvanu pojavom pandemije Covid-19. 

 Odbornik Vidran Kljajević, proceduralno, je istakao da je predsjednica Skupštine na početku današnjeg 
zasijedanja trebala da kaže da će otvoriti sjednicu na kojoj će se razmatrati toliko i toliko odborničkih pitanja. Predložio 
je da postavljena odbornička pitanja sekretarka Skupštine pročita, nadležni da odgovore, a odbornik onda dolazi i 
komentariše.  

Odbornik Idriz Mahmutović- je postavio dva odbornička pitanja: 1.“Kada se očekuje završetak 
građevinskih radova na putnom pravcu Gubavač-Bistrica?“ Drugo pitanje „ Da li Opština ima saradnju sa IRF-om i na 
čemu se ona zasniva?“ 

Direktor Direkcije za izgradnju i investicije Milanko Minić je na postavljeno odborničko pitanje odbornika 
Idriza Mahmutovića dao sljedeći odgovor: „U toku je rekonstrukcija Lokalnog puta Gubavač – Bistrica, dužine L= 8,7 
km. Rekonstrukcija se vrši u cilju izgradnje moderne saobraćajnice sa dvije kolovozne trake, a za potrebe povezivanja 
turističkog kompleksa Đalovića pećine sa magistralnim putem M21 u mjestu Konatari. Pored dvije kolovozne trake 
radiće se i oko 3 km trotoara sa javnom rasvjetom i to dionica Gubavač - Lozna luka i Mirojevićki potok - naselje 
Bistrica, zatim će se rekonstruisati i 8,7 km TK-instalacija, dok u posebnoj fazi, u putnom pojasu biće izgrađen novi 
vodovod za bistričku dolinu, u dužini od oko 7 km. Uprava javnih radova zaključila je Ugovor sa izvođačem 
‘’Crnagoraput’’ a.d. Podgorica i radovi na rekonstrukciji puta počeli su 04.avgusta 2020. godine. Rok za izvođenje 
radova je 365 dana. Evidentno je da se radovi neće završiti u ugovorenom roku. Do kašnjenja u odnosu na ugovoreni 
rok izvođenja radova i usporavanja planirane dinamike uticalo je više faktora kao što su: kratka građevinska sezona 
na sjeveru, loše vremenske prilike, pojava epidemije, neusaglašenost projektne dokumentacije sa stvarnim stanjem 
na terenu, (što u praksi ništa nije novo), neusaglašenost između pojedinih faza projektne dokumentacije kao što su 
(saobraćaj, TK instalacije, javna rasvjeta, vazdušni i podzemni dalekovodi, vodovod, fekalna sekundarna 
kanalizacija), koje predstavljaju nezavisne projekte i u nadležnosti su različitih institucija. S obzirom da je izvođenje 
građevinskih radova na rekonstrukciji puta uslovljeno realizacijom pojedinih faza, Opština Bijelo Polje je nedavno 
uradila sinhron plan svih podzemnih instalacija, a sve u cilju doprinosa za uklanjanje barijera koje usporavaju 
planiranu dinamiku. Zbog navedenog, evidentno je da se radovi neće završiti u ugovorenom roku. Novi planirani rok 
završetka radova je kraj 2021. godine, odnosno početak 2022. godine, ukoliko to dozvole vremenski uslovi.” 

Odbornik Idriz Mahmutović je kao neko ko dolazi iz privrede i oblasti operative koja se bavi 
građevinarstvom pojasnio da se ugovoreni rok može produžiti jedino usljed veće sile kao što su zemljotres, poplave i 
ratna dešavanja. S obzirom da toga nije bilo, znači da nije moglo doći do prekoračenja roka. 

Menadžer Opštine Farko Begović je dao sljedeći odgovor: “Opština Bijelo Polje pruža logističku i tehničku 
podršku IRF-u pri prezentaciji njihovih programa i kreditnih linija u Bijelom Polju, koje nude zainteresovanim 
privrednicima i preduzetnicima. Takođe, upućujemo zainteresovane na njihovu kancelariju u Bijelom Polju. Međutim, 
nemamo uvid kome su iz Bijelog Polja dodijeljena sredstva ili kreditne linije, već se te informacije mogu dobiti direktno 



od njih ili na njihovom web sajtu. Predsjednik Opštine će zajedno sa Savjetom za ekonomski razvoj Opštine Bijelo 
Polje uputiti akt novom rukovodstvu IRF-a da nas posjete i izvijeste koje kreditne linije i programe nude privrednicima, 
koliko njih iz Bijelog Polja koristi njihove programe i kako i na koji način se mogu još bolje iskoristiti ponuđeni programi 
u vremenu krize prouzrokovane epidemijom virusa covid 19.“  

Odbornik Idriz Mahmutović je istakao da bi bio zadovoljniji da je čuo od menadžera Opštine da će Opština 
organizovati jedan sastanak sa privrednicima iz Bijelog Polja ovdje u ovoj sali ili na nekom drugom mjestu i pitati sve 
privrednike ko je šta mogao da dobije od IRFa i u periodu do 30.avgusta 2020.godine i od 30.avgusta do danas. U 
tom smislu je predlažio da se organizujei taj sastanak i čuje još mnogo ovih i mnogo težih i gorih situacija.  

Sekretarka Skupštine Ajsela Pačariz je objasnila da sekretar Skupštine je obavezan da prisustvuje 
sjednicama Skupštine, da obavlja administrativno stručne i druge poslove. Vezano za odbornička pitanja i procedure 
koja se odnosi na odbornička pitanja istakla je da članom 62 Poslovnika je predviđeno da odbornik koji je postavio 
odborničko pitanje na koje je dobio odgovor ima pravo da u trajanju do 3 minuta komentariše odgovor i da postavi 
dopunsko pitanje. Članom 61 Poslovniika je predviđeno da lica iz člana 59 znači, predsjednik Opštine, glavni 
administrator, starješine organa lokalne uprave i rukovodioci javnih službi dužna su dati usmeni odgovor na sjednici 
Skupštine.  

Odbornik Vidran Kljajević je podsjetio da mu je ovo  četvrti mandat i da zna kako je rađeno ranije. Praksa 
je bila da predsjednik Skupštine najavi pitanje, a da ga sekretar Skupštine pročita. Istakao je da je odbornik dužan u 
pisanoj formi da postavi pitanje, da to pitanje preda u arhivu i dalje se prosljeđuje Službi Skupštine. Zatim, na odgovor 
daje komentar i ukoliko hoće postavlja usmeno dopunsko pitanje. Naveo je da u Poslovniku nigdje nije propisano da 
je odbornik dužan na samom zasijedanju usmeno da pročita pitanje.  

Odbornik Haris Malagić je postavio sljedeće pitanje sekretaru Sekretarijata za ruralni i održivi razvoj 
Jaminu Ćoroviću: “Šta je Opština Bijelo Polje do sada uradila iz svoje nadležnosti na zaštiti od poplava i zagađenja 
rijeke Lim, s obzirom da se u cilju podizanja svijesti o značaju prirode i životne sredine 5. juna obilježavao svjetski 
dan zaštite životne sredine?“ 

Sekretar Sekretarijata za ruralni i održivi razvoj Jasmin Ćorović je dao sljedeći odgovor: „Lim je rijeka 
od državnog značaja, što znači da je zaštita i kontrola zagađenja ove rijeke u nadležnosti državnih organa, državnih 
inspekcija kao što su inspekcija za vode, ekološka inspekcija, poljoprivredna inspekcija itd. Ono što je u nadležnosti 
lokalne samouprave po pitanju zaštite Lima to već preduzimaju i realizuju. Mišljenja je da nema govora o valjanoj 
zaštiti Lima od zagađenja dok se ne izgradi i pusti u rad postrojenje za prečišćavanje otpadnih voda. Na obalama 
Lima se nalaze stotine kanalizacionih ispustnih cijevi koje predstavljaju jedan od glavnih uzroka zagađenja. 
Izgradnjom kolektora problem zagađenja Lima bi se u znatnoj mjeri riješio. Opština je izgradila prvu fazu ovog 
postrojenja, u toku je priprema i izgradnja druge faze i nada se da će u dogledno vrijeme sa puštanjem u rad ovog 
postrojenja riješiti glavni i najveći problem zagađenosti Lima. Takođe, opština je donijela i određena planska 
dokumenta koja se tiču, između ostalog, i zaštite Lima. Prije svega Lokalni plan upravljanja komunalnim i neopasnim 
građevinskim otpadom. Usvojen je i Lokalni plan zaštite biodiverziteta Bijelog Polja i Lokalni plan zaštite životne 
sredine koji daju set mjera zaštite životne sredine, između ostalog i biodiverziteta Lima i pritoka, kao i drugih mjera 
od značaja za zaštitu Lima. Opština je u prethodnom periodu angažovala i stručnjake sa prirodno-matematičkog 
fakulteta iz Podgorice koji su uradili naučno istraživanje rijeke Lim, Ljuboviđe i Bistrice, a u cilju zaštite i unaprjeđenja 
stanja ovih rijeka. Detaljan izvještaj ovog tima može se naći na sajtu Opštine. Sa Ministarstvom poljoprivrede Opština 
Bijelo Polje priprema projekat obalo-utvrda, pa će nakon realizacije i ovog važnog projekta imati daleko bolje i 
uređenije stanje Lima i obale Lima nego što je to u ovom trenutku.Sa druge strane, rade na detektovanju i sanaciji 
nelegalnih odlagališta otpada na obalama Lima. Izrađen je katalog nelegalnih odlagališta otpada na obalama Lima 
koji sadrži podatke kao što su GPS lokacije odlagališta, vrstu i količinu otpada, fotografije, predlog sanacije itd. Cilj 
izrade kataloga jeste planiranje sanacije ovih odlagališta. Detektovali su glavna odlagališta ili crne ekološke tačke na 
obali Lima pa su kroz IPA prekogranični projekat sa opštinom Priboj sanirali 12 nelegalnih odlagališta otpada na Limu. 
Vrijednost ovog projekta iznosila je preko 160 hiljada eura, a najvećim dijelom se finansirao iz sredatava EU. Projekat 
pored čišćenja ovih odlagališta podrazumijevao je i nabavku 60 komunalnih posuda (kontejnera), postavljanje 
baštenskog mobilijara i ograda na lokacijama očišćenim od deponija, sadnju zelenila, instalaciju video nadzora, 
nabavku labaratorijske opreme za mjerenje kvaliteta vode, edukativni dio, podjelu brošura, radio i TV emisije. Ovaj 
projekat je realizovan u potpunosti. Takođe, od strane Ministarstva održivog razvoja i turizma formirana je komisija 
koja ima zadatak da se bavi plutajućim otpadom. Komisiju čine predstavnici svih opština na Limu i Drini iz tri države: 



Crne Gore, Srbije i BIH. U planu rješavanja plutajućeg otpada je izgradnja i montiranje tzv. Lančanice na Limu, koje 
bi hvatale plutajući otpad i skladištile ga u posudu namjenski postavljenu za to, a dalje taj otpad, koji u većem dijelu 
čini plastika, bi se prerađivala ili prodavala kao sirovina na tržištu. Kroz program podsticajnih mjera koje donose na 
godišnjem nivou predviđene su mjere edukativnog tipa koje imaju za cilj podizanje svijesti naših građana o važnosti 
zaštite životne sredine, pa i Lima, pravilnom odlaganju otpada itd. Smatraju da stanje svijesti naših građana, na žalost 
nije na zadovoljavajućem nivou kada je u pitanju pravilno odlaganje otpada i važnosti zaštite životne sredine, pa žele 
i u tom dijelu da porade. Ovaj Sekretarijat je izradio, a SO usvojila i Odluku o načinu odvojenog sakupljanja i 
sakupljanja komunalnog otpada radi obrade na teritoriji opštine Bijelo Polje. Ovom odlukom su pored opisa načina 
sakupljanja i odlaganja otpada, definisane nadležnosti i odgovornosti po organima lokalne uprave, a propisane su i 
kazne za pravna i fizička lica u slučaju kršenja pravila ponašanja kada je selektovanje i odlaganje otpada u pitanju. 
Dakle, stvoren je pravni mehanizam kontrole i sankcionisanja, između ostalog i za zagađivanje Lima i obala Lima 
otpadom. Nedavno je, 5. juna na Dan zaštite životne sredine, Opština organizovala veliku akciju čišćenja plaže 
Sinjavac i par drugih lokaliteta na obalama Lima. U toj akciji su, pored građana i radnika komunalnih službi učestvovali 
i službenici i rukovodioci lokalne uprave, a doprinos je dao i sam predsjednik Opštine Petar Smolović koji se rado 
odazvao ovoj akciji. Dakle Opština Bijelo Polje ulaže napore da poboljša stanje rijeke Lim, a izgradnjom komunalne 
infrastrukture kao što su Sistem za prečišćavanje otpadnih voda, regionalni reciklažni centar i regionalna sanitarna 
deponija stanje Lima će se suštinski promijeniti na bolje”. 

Odbornik Haris Malagić se zahvalio sekretaru Ćoroviću na opširnom izlaganju i trudu da približi sve ono 
što je neophodno na ovu temu. Ono što je istakao u ime svih građana Bijelog Polja, jer svi se susreću sa tim 
problemom koji dosta utiče na zdravlje građana koji žive na ovom području, da se što prije mora riješiti problem oko 
kolektora, oko prečišćavanja voda, oko svih tih stvari, jer to su osnovni uslovi odnosno preduslovi za normalan život 
i funkcionisanje u jednoj sredini. U nadi da će se što prije preduzeti sve aktivnosti da se saniraju ti problem, istakao 
je da bi bio zadovoljan kao i svi građani Bijelog Polja ako se to desi u skorijoj budućnosti.  

Predsjednica Skupštine Nemša Omerhodžić je obavijestila da odbornici  Alija Durović i Rade Ranitović  
nijesu prisutni na sjednici pa se odgovori na njihova odbornička pitanja neće razmatrati. 

Odbornik Vidran Kljajević je sekretarki Sekretarijata za uređenje prostora Aleksandri Bošković postavio 
sljedeće odborničko pitanje: “Građani Rasova su se u zadnjih par godina više puta obraćali nadležnima u lokalnoj 
samoupravi, sa zahtjevom da iznađu mogućnost za proširenje mjesnog groblja u Rasovu. Da li je lokalna samouprava 
do sada nešto preduzela po pitanju iznalaženja mogućnosti za proširenje mjesnog groblja u Rasovu i postoji li 
mogućnost njegovog skorog proširenja? ” 

Sekretarka Sekretarijata za uređenje prostora Aleksandra Bošković je na postavljeno odborničko 
pitanje dala sljedeći odgovor: „Detaljnim urbanističkim planom naselja Resnik (»Sl.list CG – opštinski propisi, br.23/12) 
mjesno groblje je zadržano na lokaciji na kojoj i trenutno egzistira sa postojećom organizacijom i mogućnostima 
intervencija u skladu sa raspoloživim prostorom. Kontaktne urbanističke parcele su planirane za izgradnju objekata 
stanovanja srednjih gustina koje podrazumijeva izgradnju stambenih objekata sa mogućnošću organizacije sadržaja 
u funkciji trgovine, ugostiteljstva, usluga, administracije i sl. S obzirom na to da shodno Zakonu o planiranju prostora 
i izgradnji objekata (»Sl.list CG«, br.64/17, 44/18, 63/18, 82/20) poslove na izradi i donošenju planskih dokumenata 
vrši Ministarstvo, a donosi Vlada, Opština Bijelo Polje je Ministarstvu ekologije  prostornog  planiranja i urbanizma 
uputila dopis kojim je traženo da se, kao prioritet za 2021.godinu, pokrene postupak izmjena i dopuna  Detaljnog 
urbanističkog plana naselja »Resnik«. ” 

Odbornik Vidran Kljajević je istakao da mu iz odgovora nadležnog Sekretarijata nije jasno postoji li 
mogućnost proširenja postojećeg groblja u Rasovu ili iznalaženja neke nove parcele. To groblje bi već prije par godina 
bilo blokirano što se tiče grobnih mjesta da nije jedan od mještana poklonio svoju parcelu od 4,5 ari i to je već zauzeto. 
Pitao je da li će se promjenom urbanističkih planova postići mogućnost, ili lokalna samouprava da iznađe neku 
lokalciju jer taj se problem mora na neki način rješavati. Promjenom DUP-a iznaći će se mogućnost za proširenje 
groblja ili će se na postojećoj lokaciji tražiti mogućnost na nekoj lokalciji koja za to odgovara.  

Sekretarka Sekretarijata za uređenje prostora Aleksandra Bošković je navela da se po važećem 
planskom dokumentu ne može proširiti groblje. Podsjetila je da su podnijeli inicijativu odnosno predlog Vladi da za 
program 2021.godine kao prioritet pokrene izmjene DUP-a. Kada Vlada donese odluku o pristupanju izradi izmjena 
ovog plana, Opština će dobiti tu odluku i odbornici će biti obaviješteni, a kao u izradi svakog planskog dokumenta 
trude se da uključe prije svega mjesne zajednice, i sve zainteresovane subjekte. Tako da će svakako i preko sredstava 



javnog informisanja i mjesna zajednica i odbornici biti upoznati i moći će da učestvuju i u tom smislu daju svoje 
predloge, eventualno za novu lokaciju ili za proširenje postojeće lokacije. Kroz proceduru izmjena DUP-a utvrditi gdje 
postoje uslovi za novu lokaciju i da li postoje mogućnosti za proširenje postojeće lokacije groblja. Groblje je zadržano 
u postojećem stanju u kome i trenutno egzistira. Istakla je da su sve parcele u kontaktu predviđene za izgradnju nekih 
stambeno-poslovnih objekata i to su sve parcele koje su u privatnom vlasništvu. Mjesna zajednica i odbornici, znači 
nije sporno da podnesu inicijativu ili predlog za neku lokaciju pa će je zajedno razmotriti. To je generalno problem 
svih, ne samo stanovnika naselja Rasovo.  

Predsjednica Skupštine Nemša Omerhodžić je obavijestila da će svi odbornici koji su postavili 
odbornička pitanja odgovore dobiti u pisanoj formi. Navela je da je na ovoj sjednici postavljeno 12 (dvanaest) 
odborničkih pitanja, te da je na 10 (deset) odgovoreno. Na dva pitanja nije odgovoreno zato što odbornici koji su 
postavili ta pitanja nijesu prisustvovali današnjem zasijedanju. Poželjela je svima ugodan ljetnji odmor.  
 
            Predsjednica Skupštine je zaključila rad sjednice Skupštine u 11 h i 30 minuta.  
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